

Styrgrupp Ladok3-projektet

## Protokoll från Styrgrupp för Ladok3

Deltagande ledamöter:

Staffan Sarbäck, LTU, ordförande  
Hans Andersson, SH  
Karin Åström, GU  
Joakim Nejdeby, LiU  
Mauritz Danielsson, Ladokkonsortiet  
Åke Jansson, MaH  
Svea Eklin, SFS

Föredragande, sekreterare:

Johan Sjödin, HPL

Frånvarande ledamöter:

Tarmo Haavisto, LU  
Per Zettervall, UHR

|   | Ärende            | Beslut eller annan åtgärd  |
|---|-------------------|--|
| 1 | Formalia          | Ordförande öppnar mötet.<br>Till justeringsperson utsågs Joakim Nejdeby  |
| 2 | Konsortiepunkter  | Se bild 4 i Styrgrupp_20160907.pptx på projektplatsen.   |
| 3 | Projektstatus     | Se bild 5-9 Styrgrupp_20160907.pptx på projektplatsen.<br>Styrgruppen uttryckte oro över Konsortiets driftleverantör ITS vid UmU. Konsortiet kommer att träffa ITS ledningsgrupp den 9 september. Vid detta möte skall det tydligt framföras den oro som styrgruppen känner. Vidare ska det efter mötet återrapporteras till styrgruppen i form av minnesanteckningar.<br>Avstämning kommer att ske med styrelsen i samband med den gemensamma aktiviteten den 10-11 oktober.<br>Ytterligare en oro är de externa integrationerna som utgör kritiska linjen för produktionssättning av KMH. Det har tidigare gått sakta att utveckla men samarbetet med nödvändiga resurser från NyA har förbättrats den senaste tiden och projektet har en förhoppning om att lyckas med milstolpen i november.<br>Vidare finns oro för övriga integrationer så som VFU-portalen och Kursinfo, HPL tar med sig detta och återrapporterar på nästa möte. |
| 4 | Ny projektplan    | Efter att "Storuniversitet" ersatts med Lunds universitet är den nya planen fastställd.  |
| 5 | Storuniversitetet | Styrgruppen sammantagna ståndpunkt är att projektet ska gå vidare i diskussioner med Lunds universitet. Avsikten med dessa diskussioner är att klargöra den lokala projektorganisationens förutsättningar att möta systemutvecklingens tidplan, samt att undanröja tekniska risker främst ur perspektivet lokala integrationer.  |

## Styrgrupp Ladok3-projektet

|   |                                  |   |
|---|----------------------------------|---|
| 6 | Kommande möten                   | 10-11 oktober, Skeppsholmen.<br>9 november 15,00-16,30 connect.<br>16 december 10,00-14,00 Wallingatan. |
|   | Vid protokollet:<br>Johan Sjödin | Justeras:<br>Staffan Sarbäck<br><br>Justeras:<br>Joakim Nejdeby   |